



THE ICC INTERNATIONAL COMMERCIAL MEDIATION COMPETITION-HONG KONG 8th to 12th December 2024

We are thrilled to announce the ICC International Commercial Mediation Competition will take place in **Hong Kong** from **8th to 12th December 2024**.

This event is organised by the International Chamber of Commerce – Hong Kong (ICC-HK) with the support of the Hong Kong Department of Justice.

18 University teams from 6 jurisdictions will engage in mock mediation sessions in Hong Kong. Whereby students will be evaluated by professionals as to their advocacy skills in handling commercial mediations.

This year's competition is particularly special as it coincides with the 20th Anniversary of the Paris Mediation Competition, where the competition began.

Hong Kong SAR of the People's Republic of China being a leading dispute resolution centre, embraces mediation as an effective dispute resolution technique that helps to preserve relationships while providing a cost-effective means of resolving one's differences.

We look forward to an engaging and impactful competition that highlights the importance of cultural diversity in mediation.

International Chamber of Commerce – Hong Kong
Flat B, 11/F, Crawford Tower, 99 Jervois Street, Sheung Wan, Hong Kong

For more information please contact:

Dr. Christopher To (Chairperson of the ICC International Mediation Competition – Hong Kong) at email address: enquiry@iccmmediation.hk for further details.

主辦方



協辦方



律政司
香港特別行政區政府
Department of Justice
The Government of the Hong Kong
Special Administrative Region

香港國際商會 (ICC-HK) 第三屆香港國際商 事調解比賽

2024 年 12 月 8 至 12 日

我們很榮幸地宣佈，第三屆香港國際商事調解比賽將於 2024 年 12 月 8 至 12 日在香港舉行。是次比賽由香港國際商會 (ICC- HK) 舉辦，並得到香港律政司的鼎力支持。

屆時，來自 6 個司法管轄區的 18 支大學代表隊將在香港進行模擬調解，並由不同的調解專家評核各支大學代表隊處理商業調解的訟辯技巧。與此同時，今年亦適逢巴黎調解比賽的 20 周年，別具象徵意義。

中華人民共和國香港特別行政區作為一個主要的爭議解決中心，調解作為一種有效的爭議解決技巧，不但可以促進人際關係，更是一個具成本效益的爭議解決方法。

我們熱切期待這場極具影響力的比賽，從中突顯調解中的文化多樣性，為替代爭議解決方式 (ADR) 的席位再創高峰。

香港國際商會 (ICC-HK)

香港上環蘇杭街 99 號嘉發商業中心 11 樓 B 室

查詢及了解更多詳情:

香港國際商會 (ICC-HK) 第三屆香港國際商事調解比賽主席
陶榮 博士

電郵: enquiry@iccmediation.hk